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Formanden: Der er ikke mere at foretage 
i dette møde. 

Medlem af folketinget Else Zeuthen har 
meddelt mig, at hun ønsker til justitsmini- 
steren at stille følgende spørgsmål: 

Hvilke oplysninger kan justitsministe- 
ren give i anledning af den af politiets 
efterretningstjeneste beordrede henvendel- 
se på trykkeriet, hvor Kvindernes interna- 
tionale Liga for Fred og Frihed lader sit 
medlemsblad trykke? 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Folketingets næste møde afholdes tirsdag 
den 9. november kl. 14 med følgende dags- 
orden: 

1) Anden behandling af: 

Forslag til lov om ind- og udførsel af fisk. 

2) Første behandling af: 

Forslag til lov om fradrag ved beregnin- 
gen af kommunale ejendomsskatter. 

Formanden meddelte sluttelig planen for 
tingets- øvrige møder i den følgende uge. 

Mødet hævet kl. 1330. 

18. møde.  

Tirsdag den 9. november kl. 14. 

Formanden: Medlem af foketinget Kirsten 
Gloerfelt-Tarp har meddelt mig, at hun 
ønsker til finansministeren at stille følgende 
spørgsmål: 

Kan en med sin mand sambeskattet 
hustru oprette en præmieindskudskonto 
lydende på sit eget navn, under forud- 
sætning af, at begge ægtefæller sammen 
kun kan opspare eet beløb indenfor det 
i lov om præmiering af opsparing fast- 
satte maksimumsbeløb? 

Spørgsmålet vil blive optaget påJ dags- 
ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Ved folketingsmændene Fibiger, Dams- 
gaard, Hans Knudsen og Krogh er mod- 
taget en henvendelse af september 1954 
fra Hanstholmudvalget vedrørende færdig- 
byggelse af Hanstholmhavnen. Eksemplarer 
af henvendelsen er omdelt. 

Den første sag, på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov o,»,b ind- 
og udførsel af fisk. 

(Første behandling findes i tidenden 
sp. 719). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredie behandling 
sattes til forhandling under eet. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets §§ 1 - 3  og dets overgang til 
tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredie behandling uden ud- 
valgsbehandling. Hvis ingen gør indsigelse 
imod dette forslag, betragter jeg det som 
vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
fradrag ved beregningen af kommunale ejen- 
domsskatter. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 81; 
fremsættelsen findes i tidenden sp. 463). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Kai Jensen: Som det fremgår af bemærk- 
ningerne til lovforslaget, er de samme for- 
hold tilstede i dag, som da man i 1951 
ændrede loven om fradrag ved beregningen 
af kommunale ejendomsskatter. Jeg kan 


